
 

 

 

       

Αθήνα, 08 Σεπτεμβρίου 2021 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τoν κ. Υπουργό Δικαιοσύνης 

 

ΘΕΜΑ: Με προβλήματα η έναρξη της νέας δικαστικής χρονιάς στο 
Δικαστικό Μέγαρο Βόλου  

Στις 27/08/2021, το Υπουργείο Δικαιοσύνης ενημέρωσε τις δικαστικές και 

εισαγγελικές Αρχές για την έναρξη της νέας δικαστικής χρονιάς με κανονικούς 

ρυθμούς στις 13 Σεπτεμβρίου 2021. Εν τούτοις για η λειτουργία των 

δικαστηρίων θα γίνεται πάντα με βάση την τήρηση των μέτρων για την 

προστασία απέναντι στον κορωνοϊό. 

Έτσι, το Πρωτοδικείο και η Εισαγγελία Πρωτοδικών Βόλου, κλήθηκαν να 

ενημερώσουν το Υπουργείο για το αν έχουν τη δυνατότητα να διαθέσουν το 

απαραίτητο προσωπικό, που θα ελέγχει την είσοδο των εισερχόμενων 

υπαλλήλων, δικαστών, δικηγόρων και πολιτών στο δικαστικό μέγαρο. 

Ο έλεγχος θα πρέπει να αφορά το αν οι εισερχόμενοι στο Δικαστικό Μέγαρο 

διαθέτουν το απαραίτητο πιστοποιητικό εμβολιασμού, επιδεικνύοντας τη 

σχετική ψηφιακή βεβαίωση ή αν έχουν υποβληθεί σε σχετικό rapid test, 

επιδεικνύοντας και πάλι το αρνητικό αποτέλεσμα, με βάση την ηλεκτρονική 

εφαρμογή covid free app (σκανάρισμα) τους εισερχόμενους στο δικαστικό 

μέγαρο. 

Το Υπουργείο καλεί τις δικαστικές και εισαγγελικές αρχές, να ενημερώσουν αν 

έχουν τη δυνατότητα να διαθέσουν δικαστικούς υπαλλήλους ή προσωπικό 

ασφαλείας των δικαστηρίων (security) ή αν υπάρχει η δυνατότητα σε 

συνεργασία με την Αστυνομική Διεύθυνση Μαγνησίας να διατεθεί αστυνομικός 

για τον έλεγχο.   

Ωστόσο, τόσο το Πρωτοδικείο, όσο και η Εισαγγελία απάντησαν αρνητικά 

σχετικά με τη δυνατότητα διάθεσης δικαστικού υπαλλήλου, καθώς σε καμία 

περίπτωση δεν υπάρχει το απαραίτητο προσωπικό για να διατεθεί, ενώ στην 

ίδια κατεύθυνση κινήθηκε και η αστυνομική διεύθυνση Μαγνησίας, 

απαντώντας ότι δεν υπάρχει πλεόνασμα προσωπικού για να διατεθεί. 

Ακόμη, οι δικαστικές αρχές επισημαίνουν ότι το Υπουργείο δεν κατέστησε 

σαφές το αν θα διατίθεται ο κατάλληλος εξοπλισμός για να γίνεται το  
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σκανάρισμα των εισερχόμενων. Αυτό σημαίνει ότι, δεν έχει ακόμα 

διευκρινιστεί αν οι υπάλληλοι θα χρησιμοποιούν το ατομικό τους κινητό 

τηλέφωνο ή αν θα τους χορηγηθεί τηλέφωνο από την Υπηρεσία για το σκοπό 

του ελέγχου.  

Περαιτέρω πρόβλημα δημιουργεί στους υπαλλήλους το μειωμένης εμβέλειας 

δίκτυο wi-fi που υπάρχει στο δικαστικό μέγαρο Βόλου, κάνοντας τον ψηφιακό 

έλεγχο των πιστοποιητικών και βεβαιώσεων των εισερχομένων επισφαλή.  

Επειδή, η νέα δικαστική χρονιά ξεκινά στις 13/09/2021 σε συνθήκες Covid 

χωρίς ωστόσο να έχουν λυθεί σημαντικά πρακτικά ζητήματα. 

Επειδή, οι δικαστικές και αστυνομικές αρχές της Μαγνησίας δεν διαθέτουν 

επιπλέον προσωπικό που να  μπορέσει να αναλάβει τον έλεγχο των 

εισερχόμενων υπαλλήλων, δικαστών, δικηγόρων και πολιτών στο δικαστικό 

μέγαρο. 

Επειδή, το Υπουργείο δεν έχει ακόμα διευκρινίσει αν για τον εν λόγω έλεγχο 

των ψηφιακών πιστοποιητικών και βεβαιώσεων θα διατεθεί στους 

υπαλλήλους εξοπλισμός. 

Επειδή,  τα ανωτέρω δημιουργούν κλίμα ασάφειας και αναστάτωσης στους 

εργαζόμενους στο δικαστικό μέγαρο Βόλου.  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Προτίθεται να προβεί στην πρόσληψη νέου προσωπικού που θα 

αναλάβει τον έλεγχο των εισερχόμενων υπαλλήλων, δικαστών, 

δικηγόρων και πολιτών στο δικαστικό μέγαρο Βόλου, χωρίς να 

χρειαστεί να επιβαρυνθεί με την αρμοδιότητα αυτή το ήδη 

μειωμένο υπάρχον προσωπικό του δικαστικού μεγάρου; 

2. Προτίθεται να προβεί στις απαραίτητες διευκρινίσεις σχετικά με 

τον τρόπο και τα διαθέσιμα μέσα για την πραγματοποίηση του 

έλεγχου των ψηφιακών πιστοποιητικών και βεβαιώσεων των 

εισερχομένων στο δικαστικό μέγαρο Βόλου, αλλά και στις 

απαραίτητες παρεμβάσεις (επιδιόρθωση εμβέλειας δικτύου) που 

να διασφαλίζουν την αναγκαία ορθότητα του ελέγχου; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 




